
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 28. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 163

Det fremgår af Retten i Esbjergs dom af 22. september 2015 i sag nr. BS 28-702/2014, at

projektlederen ved Banedanmark i byretten bl.a. forklarede, at fremgangsmåden med

kommunale ønsker udover de for elektrificeringen nødvendige grundløsninger er fulgt i

mange andre tilfælde i elektrificeringsprojektet. Projektlederen forklarede bl.a.: ”Alle kom-

muner har ønsker, men f.eks. har Køge Kommune valgt at frafalde de løsninger, de hav-

de arbejdet med, og de broer, der er blevet lavet i Køge Kommune er derfor alle blevet

udført som 1-1-løsninger.” Vil ministeren på den baggrund redegøre for, hvad der er ble-

vet gjort i relation til lovliggørelse af alle disse ønsker som konsekvens af Højesterets

dom af 10. september 2018 i sag 6/2018, og herunder angive omfanget heraf samt de

samlede omkostninger herved?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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